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 עדת חריגים  א. בקשות והחלטות לוו

 

 ( 13שמרי זהרוני )גיל  .1

יש לציין שבכל מקרה השחקן היה מסיים שלישי גם אם יוסף חורי לא היה פורש מהתחרות אחרי   - עודד רוס 

 , כך שאין כאן בסיס לדיון שהתוצאה הושפעה מעיוות כזה או אחר. מתנגד.  4סיבוב 

 החלטה )פה אחד(.   בכל מקרה היה מסיים שלישי. לא נמצא בסיס מקצועי לאשר את ה

 

 עם קבלת הבקשה( 14.1.2025)דיון מ   -(  11נווה גלעד )גיל   .2

 לא נמצא בסיס מקצועי לאשר את ההחלטה )פה אחד(.  

 

 ב. בקשת מועדון ר"ג לדיון והחלטה בעניין אלישע שגיא  

עדון  יו"ר יניב ניצן: יש אישור של ועדת הנוער הקודמת לאלישע להשתתף בגמר. אחרי התכתבות עם מו

רמת גן אשר בה צוין שכללי הליגה החדשים לא מאפשרים את השתתפותו )כולל הפנייה לסעיפים  

הרלוונטיים( ברמת גן טענו שכללי הליגה לא בהכרח חלים על אליפויות הארץ לנוער וביקשו שלכל 

 הפחות נקיים דיון בוועדת הנוער. 

רות לא צריכים לשחק באליפות הארץ לנוער, שכן אין  נגד. לדעתי באופן כללי שחקנים בפדרציות ז -עידן לביא  

 להם אפשרות לייצג את ישראל.  

 האמירה היא כללית לגבי כל השחקנים בפדרציה זרה?   - מרסל אפרוימסקי 

 בדיון הנוכחי בואו נתמקד במקרה של אלישע שגיא.   -יניב ניצן  

 נגד. מסכים עם עידן.   - מתן פולג 

 לי הליגה צריכים לחול גם כאן.  נגד. אני חושב שכל - עודד רוס 

נגד. כללי הליגה חד משמעיים, בנוסף יש את ההחלטה של המנכ"ל עם אליפות הארץ לבוגרים ונשים   - מרסל 

 שהחמירה עוד יותר את כללי הליגה. אז קשה לי להבין איך ניתן לקבל כאן החלטה אחרת.  

 נגד.  - נימי כספי 

 נגד.  - ג'יהאד זועבי 

 לי שאפשר להשליך במקרה זה גם את כללי הליגה. לא מוצא לנכון לאשר את הבקשה. נראה   -יניב ניצן  



 

 פה אחד לא לאשר. ההחלטה תקפה גם לתחרויות אישיות וגם לקבוצתיות.  -החלטה 

 

 ג. משוב ומסקנות ראשוניות גמר הבנות

יו"ר הועדה יניב ניצן: חשוב לציין שטרם הדיון התקיימה פגישה עם ההורים )אונליין( והסוגיה המהותית  

זה מתי לקיים את גמר הנערות. אין ספק שהאידיאל זה שהבנות היו יכולות לקחת חלק בגמר של 

ורים כבר  הנערים, אבל הלו"ז צפוף וכרגע אין פתרון אחר שמסתמן למעט חנוכה, וכאן המצב בקרב הה

רחוק מקונצנזוס חד משמעי. הועלו נקודות נוספות )זה לדיון אחר(, אבל כרגע נתרכז בעיקר בנושא של  

 הגמרים. הדיון שנבצע כרגע הוא בגדר מחשבות כלליות, אין שום קבלת החלטות בשלב זה. 

 

 חברי הוועדה: 

ופן הכי מיטבי שיכלו המארגנים  נכחתי בתחרות במשך כל הימים. הגמר בחיפה התנהל בא - מרסל אפרוימסקי 

לבצע במגבלות הקיימות )בדגש על המיקום(. יש לקחים מהתחרות ויש דברים שאפשר היה לעשות יותר טוב )זה  

יש לי בעיקר דברים טובים להגיד. יש לציין שהשידור בסך הכל עבד די   -תמיד(, אבל בסך הכל בשורה התחתונה  

 ושון ואנדרי היו קשובים לדברים.    טוב )קיריץ כץ היה אחראי על השידור(

 לפני הדיון היום, נעשתה פנייה מוועדת הנוער אל ההורים והשחקניות למלא משובים, קראתי ועברתי על כולם.  

הטענות המרכזיות היו לגבי המיקום של האולם )לא כי זה חיפה!, אלא המיקום של האולם שאם לומר את האמת  

לות לחזור למלון או לדירה לבד והרעש של האוטובוסים מבחוץ והמלון שאיך  שחקניות צעירות לא באמת היו יכו

להגיד בעדינות, היה לו קושי להתמודד עם תנאי הגשם על סמך העדויות של השחקניות(. היו גם טענות חוזרות  

מן כה  לגבי תאריך הגמרים, שנפל על הכריסמס ונובי גוד. אמנם זה נקודתי מאוד כי חנוכה לרוב לא מתקיים בז

 מאוחר בשנה ועדיין חשוב לשים לב להבא )שלא יודעת מתי פעם הבאה זה קורה, צריך לקחת את זה בחשבון(.  

ומעלה צריכים להתקיים בשיטת ליגה על מנת לא לראות את    11גילאי  - המסקנה המקצועית העיקרית שלי כרגע 

...( ושכל שחקנית יכולה להירשם לגמר.. זה  מה שראינו השנה. כל הסיפור של שוויצריות )כשזה אי זוגי אז בכלל 

 בעייתי וגם מוריד מערך הגמר. הנושא גם עלה במשובים.  

 

קודם כל, עם כל הרצון לעשות דברים בפריפריה, לדעתי זה פגע בהשתתפות בשונה מתחרויות חד   - עודד רוס 

שחקניות ירדנו    17בשנה שעברה  9לא היה הפעם, גיל   8יומיות במיקום כזה. נשווה את המספרים במהירות, גיל 

בשנה   15. גיל 6השנה  13בשנה שעברה היו  14. גיל 10והשנה   13בשנה שעברה היו  12שחקניות. גיל  8-ל

. בעניין חנוכה מול פסח לא השתכנעתי שיש לשנות.  7והשנה    6בשנה שעברה  17, גיל 8והשנה היו   12שעברה 

חוני הפכו את העניין של הכמות ללא מייצג. לכן קשה להפיק  מה שקרה השנה בגלל מיקום התחרות והמצב הבט

 לקחים מהותיים לגבי חנוכה או פסח. 

 

הגמר היה כישלון. )לא קשור לצד ניהול התחרות שהיה טוב( מבחינה כמותית הוא היה כישלון. צריך   -יניב ניצן  

מות )לכל הפחות מרכז( היו הצלחה.  והמוקד  6להגיד את זה באופן הוגן, בדיוק כפי שמבחינה כמותית אליפות גיל 

לשפר את מצב הנערות בארץ שיהיה    -אנחנו לא רוצים לראות ככה גמר נערות. זה בטוח. יש כאן עניין ארוך טווח  

משגשג. זו אחת המטרות הכי משמעותית ומרכזיות בתקופת המנדט שלנו בוועדה. כרגע אתייחס פחות להיבט  

ינו ליצור כדי להשיג שינוי ואתייחס יותר לטיעונים המקצועיים שעלו ביחס  של יצירת אסטרטגיה ארוכת טווח שעל

 למועד הגמר.  

אחרי ששמעתי את כל הטענות האפשריות. הדעה שלי שכרגע עם הנתונים הקיימים    -לגבי הוויכוח המקצועי  

 הגמר צריך להתקיים בפסח. מכמה סיבות: 

אני לא חושב שזה הדבר הנכון לנצל את הגמר הכללי   - ת  . מה שנראה הטיעון העיקרי עוד תחרות חזקה לבכירו1

)"הבנים"( ולהתחיל להפוך עולמות. זה פותר משהו נקודתי ויוצר בעיות במקומות אחרים, לא רק בקרב הבנות.  

אם יש בעיה של כמות תחרויות מקצועיות, צריך למצוא פתרון לעניין הזה. אי אפשר להתחיל ליצור כל מיני עיוותים  



 יל מהלך שפותר בעיה אחת.  רק בשב 

. תחרות המוקדמות היא גם חזקה. כשגמר הבנות מתקיים בחנוכה, רק חלק מהבנות מקבלות הזדמנות  2

להשתתף בגמר בפסח. כלומר, זה פיתרון מקצועי לקבוצה מצומצמת של בנות ולא עבור קידום כמות של בנות  

להשתתף   - סח, מאפשר תחרות חזקה לכל הבנות שכבר נמצאות ברמה טובה )גם אם לא בפסגה(. גמר בנות בפ

 במוקדמות.  

. המרחק של הזמן משמעותי. איך שלא הופכים את זה אין פתרון אחר בזמנים חוץ מחנוכה. חנוכה זה רחוק מדי  3

 מתאריכי אליפות העולם ואירופה. זה לא מספיק מקצועי ולא רציני.  

ים, גם בנראות ובהרגשה של המשתתפים והמשתתפות.  . גמר נערים ונערות יחד. יש משמעות לכמות משתתפ4

 מה שהיה לנו השנה נתן אווירה שהיא לא כזו שאמורה להיות לגמר.   

. הסיפור של חנוכה היה הרפתקה מיותרת לדעתי. לא חושב שזה מוצדק. משהו בדרך הזו לא עובד טוב בכלל.  5

נות שעולות מהמוקדמות לגמר הבנים. אם  הנקודה היחידה שעוד גורמת לי להתלבטות ומחשבה נוספת היא ב

נמצא פיתרון נוסף שעשוי לעבוד חוץ מחנוכה אהיה מוכן לשקול ברצינות. עד כה, לא שמעתי משהו רציני מספיק.  

 אבל כן נצטרך לבדוק פעם נוספת.   

בארץ   בכל מקרה, כל התחום של בנות ונערות בארץ חייב להשתנות. לדעתי, יש דרך אחת לשנות את מצב הבנות 

והיא לשנות את כמות המשתתפות. דרך כמות תרד גם תחושת בדידות של חלק מהבנות בענף ויבלטו השחקניות  

שיכולות להתמודד ברמה גבוהה. הכמות לא תגיע מהגילאים הגבוהים, היא תגיע רק מהגילאים הצעירים. שם  

 צריך לעשות הרבה עבודה ועידוד ונקיטת יוזמה.  

 

 חנוכה פתרון טוב. נוטה להסכים עם יניב. עוד אין לי מסקנה חד משמעית.  חשבתי ש - נימי כספי 

 

נחרץ בדעתי. הבנות צריכות לשחק גם בגמר בנים. הגמר צריך להיות בחנוכה. הגמר היה חלש   -עידן לביא  

כמותית בגלל שזה היה בחיפה. לא צריך לפתוח את הגמר לכל נערה, כי זה מעוות לגמרי את התחרות. צריך  

 שוב מה עושים.  לח

 

 מאוד שמחתי שעושים תחרות בפריפריה.   - ג'יהאד זועבי 

 . המיקום בחיפה )של האולם( אכן בעייתי. 1

 . המצב הבטחוני טרם התחרות, לא תרם רבות.  2

 . כמו כן, תחרות שנופלת על השנה האזרחית זה לא לעניין ופוגע מאוד.  3

 

חנוכה, שהיא תחרות לא רעה בפני עצמה עבורן ולעשות את  לדעתי, צריך לאפשר לשחקניות לשחק במוקדמות ב

 ומעלה.   11הגמר נערות במקביל לנערים, רק באותו המקום! כמו כן, אני מסכים שצריך לעבור לשיטת ליגה בגילאי 

 

 תחרות סגורה במקומות שצריך. חנוכה או פסח עדיין בהתלבטות מבחינתי.   - מתן פולג 

 

ל החלטה סופית אחרי הגמר בפסח. לראות את כמות המשתתפות, לנתח את  מציעה לקב - מרסל אפרוימסקי 

 התוצאות ולראות את התמונה הכללית.  

 

 הוסכם על חברי הוועדה שהחלטות סופיות יתקבלו בדיון לאחר הגמר בפסח )באזור חודש מאי(.  

 

 

 ד. זמני סיבובים באליפות הארץ לנוער בפסח

שנים עם סיבובי הבוקר בגמרים. על הגמר לדמות עד כמה   יש לי קושי רב כבר -מרסל אפרוימסקי 

 שאפשר את אליפות אירופה ועולם. בנוסף אין לזה צורה לגרור מתבגרים בשעות כאלה מוקדמות. 

 )כשאין סיבוב כפול(.   16:00או ב 11:00האם לקיים את הסיבובים ב -הצבעה 



 

 עידן לביא, יניב ניצן, נימי כספי  - 11:00בעד השעה 

 מרסל אפרוימסקי, ג'יהאד זועבי, מתן פולג, עודד רוס.  - 16:00השעה  בעד

 

)נתון לשינוי בין עודד למארגן התחרות אם יהיה צריך   16:00המשחקים יתחילו בשעה  -החלטה 

(. לשים לב שיש 17:00)או   16:00ו  11:00(. הסיבובים הכפולים יתקיימו בשעה  15:30להקדים ל

 יהיה במרווח של לפחות שעה עד הסיבוב הבא.  התחייבות ששחקן שסיים משחק

 

 רף השתתפות מד כושר והגבלות גיל - 18ה. אליפות גיל 

 בשנים האחרונות התחרות התקיימה מעל רף מד כושר ופתוחה לכל הגילאים. דעות?  

 שחקנים לפי מד כושר.    10מציע לעשות סגורה של  - נימי כספי 

ההחלטה כי מה שקורה היום לדעתי סוג של בדיחה מהאליפות. אני רק   באופן כללי אני בעד - מרסל אפרוימסקי 

מרגישה קושי לקבל את ההחלטה בלב שלם כבר עכשיו, במיוחד כלפי נערות כמו מאיה ומיקה שידעו שיש להן עוד  

הוא חזק   2007הזדמנות להגיע לאליפות אירופה ועולם דרך אליפות הארץ של הנערים. במיוחד ששנתון  

 משמעותית. 

 גם אני לא בטוח לגבי השינוי כבר מהשנה הזאת.   - עודד רוס 

יש לנו בתחומים שונים החלטות לא פשוטות לקבל, צריך לשים לב שאנחנו לוקחים את ההחלטה הכי    -יניב ניצן  

מקצועית ונכונה מבחינתנו עבור השחקנים והשחקניות ולא להסתבך מעבר לכך. השיקולים שלנו הם מקצועיים  

אבל אם הפורמט שהיה קיים עד כה   18תמיד יהיו. באופן אישי, אני פחות בקיא מכם לגבי אליפויות גיל וביקורות  

לא מספיק רציני ומקצועי צריך לשנות אותו שיהיה כזה ושיכבד את השחקנים ואת המעמד. ואם המשמעות היא  

 אז בואו נקדם את זה.    10תחרות סגורה של 

 

 

שחקנים. רשימת העולים לגמר   10תתקיים בפורמט סגורה של   -  2025לשנת  18אליפות הארץ עד גיל  - החלטה 

)בינלאומי או ישראלי( ותהיה מוגבלת    1.3.2025/  1.2.2025/   1.1.2025תהיה לפי המד כושר הגבוה מבין 

ל  )יניב מדובוי(. ממלאי מקום ע  16לפי מד כושר, ושמור מקום לאלוף הארץ עד גיל   9. יעלו 2008-2007לשנתון 

 סמך מד כושר בלבד. 

 

הראשונות שיוכלו לשחק בגמר   4-בהזמנה לאליפות הארץ לנערות יש התחייבות ל -  15.1.2025השלמה מ

האם ברצונן לשחק באליפות ישראל   18הראשונות עד גיל  4לנערים. בעקבות כך נעשתה בדיקה נוספת מול 

 ות עם אליפות אירופה לנשים ואילוצים אחרים(. . התשובה הייתה שלילית מכולן )לאור ההתנגש18הסגורה עד גיל 

יש לציין שהנערות עדיין יהיו חלק מרשימת העולים לפי מד כושר ויוכלו להסכים לשחק במידה ויגיעו אליהן ברשימה לפי מד   

 כושר.אך לא תיעשה התאמה מיוחדת. 

 

 

 ו. המלצה להנהלה בדבר תוצאות באליפות עולם ואירופה לבתי הספר

 

מי שמסיים או מסיימת בשלושת המקומות הראשונים באליפות העולם או אירופה   -אחד  ההמלצה פה

 בבתי ספר, זכאי/זכאית לייצג את ישראל באליפות אירופה או עולם על חשבונו/חשבונה. 


